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Cîtu: Rectificarea bugetara încercam sa intre în sedinta de Guvern de joi; daca nu,

luni cu siguranta va fi aprobata

Ministrul Finantelor, Florin Cîtu, a declarat, marti seara, ca se lucreaza la rectificarea bugetara si se

încearca sa se intre cu ea în sedinta de Guvern de joi, daca nu, va fi aprobata cu siguranta luni.

"Acum lucram la ea. Nu stiu daca intra în sedinta de Guvern de joi. Încercam sa intre în sedinta de Guvern de joi,

daca nu, luni cu siguranta o sa fie aprobata în sedinta de Guvern", a spus Cîtu la Realitatea Plus, întrebat când va fi

aprobata rectificarea bugetara.

El a precizat ca vor fi suplimentate fondurile pentru toate judetele, orasele, comunele, unde este nevoie, astfel încât

toti cei care au nevoie sa beneficieze de resursele necesare.

"Vom suplimenta fondurile pentru toate judetele, orasele, comunele, unde este nevoie. Acum ne uitam care este

situatia pe ministere, dar si pe localitati. Sunt doua arii la care ne uitam. Vom avea rectificare bugetara si fondurile

vor fi prinse acolo, pentru ne asigura ca toti cei care au nevoie au resursele necesare. Deja, cred ca acum doua

saptamâni am aprobat prin Hotarâre de Guvern pentru carantina, de exemplu, 42 milioane lei, s-au dau dat în plus

pâna în acest moment aproape 1,7 miliarde pentru Ministerul Sanatatii, atât pentru achizitia de medicamente, dar si

pentru echipamente si asa mai departe. Prioritatea este sanatatea cetatenilor si resursele, în principal, se vor duce în

acea directie", a explicat ministrul Finantelor.

Potrivit acestuia, la rectificare se vor aloca bani si pentru plata sumelor restante în contul concediilor medicale.

"Chiar si la aceasta rectificare vom aloca bani în contul pentru plata concediilor medicale. Ştim ca acolo este o

restanta a statului în ultimii ani. Când am preluat eu mandatul era vorba de aproape un miliard de euro restant si

cred ca erau doi ani în urma. Încercam sa le aducem la zi si la rectificare se vor da bani pentru concediile

medicale", a mai afirmat seful de la Finante.

page 1 / 1


